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Peter Laudrup

From: Peter Laudrup <peter.laudrup@alternativet.dk>
Sent: 26. september 2024 22:56
To: uffealtmeulengracht@gmail.com; kaspersh1994@gmail.com; bodil@neukirch.dk; 

nicholasw220@gmail.com; paul@hartvigson.dk; kbh@alternativet.dk; 
storkreds.kbh@alternativet.dk

Subject: Rettet Referat af vores bestyrelsesmøde d. 24. september 

Referat af vores bestyrelsesmøde d. 24. september i Liflandsgade. RETTET 
Til stede: Kasper, Nicholas, Uffe, Paul, Bodil og Peter 
  

1. Valg af referent 
Peter Laudrup Valgt 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Ressourcer - herunder Katrine - lagt under økonomi 
Arrangement i forbindelse med Landsmøde - lagt under Evt (hvis det overhovedet er en 
bestyrelsesbeslutning) 
 

3. Opfølgning fra sidst og grupper 
a. Uffe og Bodil har sendt svar til Troels. Sendt fra vores mail (hvis nogen vil se det). 
b. Nye kandidater : 

Tre nye aspiranter har meldt sig. Det er ikke sikkert, de stiller op til marts. 
Troels stiller op som Spidskandidat 
Caroline stiller op som Spidskandidat 
Sofie Groth har nævnt, at hun stiller op, men vi har ikke fået formel henvendelse endnu. 

3. Kandidatforløbet har workshop i weekenden. En del kandidater og aspiranter deltager. Vi kan 
afsøge, hvordan vi sikrer kvaliteten af kandidaterne, gør dem klart hvilke ambitioner vi har samt 
(måske) hvordan vi støtter kandidater op mod valget. 

4. Liflandsgade: Kasper melder på signal dato for oprydning.  
5. Vi har fået en web-redaktør til vores hjemmeside: Ingrid. Nicholas har guided til opdatering. Vi 

havde en kort til diskussion om hvordan vi skriver event, og hvor (FB2.0; AlleOs, FB, Instragram).   
6. Fra gruppemøderne på rådhuset: der diskuteres på rådhuset, hvordan vi skal/bør forholde os til de 

andre partier: skal vi være 'ud til bens' (set med de andres øjne); eller være gode venner og lave 
løsninger. Gruppen har svært ved at finde sine ben i det spil. 
 

4. Økonomi (se nedenfor samt bilag) 
Formuen (ca 165k) er kommet over flere år. De skal bruges. Balancen mellem KV25 og FT26 skal besluttes. 
En organisation uden lokale, føler sig ofte rodløs. Der er derfor stemning for at bibeholde Liflandsgade.  
Det er ikke bestyrelsens holdning, at de udpegede til hverv under BR kan opfattes som ressourcer for 
partiet. Vi skal være opmærksomme på, at vi skal indstille en person til at erstatte Katrine i 
vurderingsankenævnet. 
Peter og Uffe spørger vores arbejdsgrupper om budget input og behov for 'arbejdstid'. På den baggrund 
udarbejder de et budget til næste bestyrelsesmøde.  
 

5. Supplerende opstillingsmøder 9. November 
Med småændringer (lokation og rækkefølge) blev indkaldelserne godkendt. Dog beslutter vi, at hvis nogen 
ønsker det, åbnes der for digital deltagelse, men man skal kontakte os inden.  



2

Kasper indstilles som stemmetæller. Peter indstilles som dirigent. Anne-Jette indstilles som referent (Bodil 
tager kontakt).  
Arrangementet (mad, drikke, hygge, politisk debat) arrangeres af Kasper og Nicholas 
 

6. Plakater + orientering herom (Kasper) 
Nogle plakater (24) skal hentes hos kommunen (Jan gør det). Bøden er på 1.560. Det er virkelig godt klaret. 
 

7. Kampagne KV25 - Valgforbund & Politiske udspil 
BR gruppen har en research periode på et par uger. Herefter kommer deres indstilling til valgforbund. 
Det forlyder, at man på Christiansborg også gerne vil udtrykke en mening om Valgforbund. 
Nicholas udarbejder et udspil til Valgforbund, hvor vores aktuelle politiske kampagner inddrages. 
 

8. Evt 
a. Dato for møde med Jonathan (kan ikke være på eksisterende bestyrelsesmøde) 

Vi foreslår 13. november 16:30 til 17:30 i Liflandsgade (Peter spørger) 
2. Mulige mødedatoer med BR gruppen (Valgforbund, Politiske udspil, og samarbejde med andre 

partier) 
Torsdag d. 3. oktober eller 10. oktober (16:30 - 18:00) 
Kasper spørger BR gruppen 

3. Arrangement i forbindelse med ekstraordinært Landsmøde: intet. Det lader ikke til at nogen fra 
Bestyrelsen deltager 

  
 
 
 

From: Peter Laudrup <peter.laudrup@alternativet.dk>  
Sent: 24. september 2024 23:44 
To: peter.laudrup@alternativet.dk; uffealtmeulengracht@gmail.com; kaspersh1994@gmail.com; 
bodil@neukirch.dk; nicholasw220@gmail.com; paul@hartvigson.dk; kbh@alternativet.dk; 
storkreds.kbh@alternativet.dk 
Subject: Referat af vores bestyrelsesmøde d. 24. september  
 

Referat af vores bestyrelsesmøde d. 24. september i Liflandsgade.  
Til stede: Kasper, Nicholas, Uffe, Paul, Bodil og Peter 
  

1. Valg af referent 
Peter Laudrup Valgt 

2. Godkendelse af dagsorden 
Ressourcer - herunder Katrine - lagt under økonomi 
Arrangement i forbindelse med Landsmøde - lagt under Evt (hvis det overhovedet er en 
bestyrelsesbeslutning) 

3. Opfølgning fra sidst og grupper 
a. Uffe og Bodil har sendt svar til Troels. Sendt fra vores mail (hvis nogen vil se det). 
b. Nye kandidater : 
Tre nye aspiranter har meldt sig. Det er ikke sikkert, de stiller op til marts. 
Troels stiller op som Spidskandidat 
Caroline stiller op som Spidskandidat 
Sofie Groth har nævnt, at hun stiller op, men vi har ikke fået formel henvendelse endnu. 
a. Kandidatforløbet har workshop i weekenden. En del kandidater og aspiranter deltager. Vi 

kan afsøge, hvordan vi sikrer kvaliteten af kandidaterne, gør dem klart hvilke ambitioner vi 
har samt (måske) hvordan vi støtter kandidater op mod valget. 
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b. Liflandsgade: Kasper melder på signal dato for oprydning.  
c. Vi har fået en web-redaktør til vores hjemmeside: Ingrid. Nicholas har guided til opdatering. 

Vi havde en kort til diskussion om hvordan vi skriver event, og hvor (FB2.0; AlleOs, FB, 
Instragram).   

d. Fra gruppemøderne på rådhuset: der diskuteres på rådhuset, hvordan vi skal/bør forholde 
os til de andre partier: skal vi være 'ud til bens' (set med de andres øjne); eller være gode 
venner og lave løsninger. Gruppen har svært ved at finde sine ben i det spil. 
Uffe hører om BR-gruppen har brug for (/lyst til) at mødes med bestyrelsen og diskutere 

dette, og evt andre kommende udfordringer. 
4. Økonomi   

Formuen (ca 165k) er kommet over flere år. De skal bruges. Balancen mellem KV25 og FT26 skal 
besluttes. 
En organisation uden lokale, føler sig ofte rodløs. Der er derfor stemning for at bibeholde 
Liflandsgade.  
Det er ikke bestyrelsens holdning, at de udpegede til hverv under BR kan opfattes som ressourcer for 
partiet. Vi skal være opmærksomme på, at vi skal indstille en person til at erstatte Katrine i 
vurderingsankenævnet. 
Peter og Uffe spørger vores arbejdsgrupper om budget input og behov for 'arbejdstid'. På den 
baggrund udarbejder de et budget til næste bestyrelsesmøde.  

5. Supplerende opstillingsmøder 9. november 
Med småændringer (lokation og rækkefølge) blev indkaldelserne godkendt. Dog beslutter vi, at hvis 
nogen ønsker det, åbnes der for digital deltagelse, men man skal kontakte os inden.  
Kasper indstilles som stemmetæller. Peter indstilles som dirigent. Anne-Jette indstilles som referent 
(Bodil tager kontakt).  
Arrangementet (mad, drikke, hygge, politisk debat) arrangeres af Kasper og Nicholas 

6. Plakater + orientering herom (Kasper) 
Nogle plakater (24) skal hentes hos kommunen (Jan gør det). Bøden er på 1.560. Det er virkelig godt 
klaret. 

7. Kampagne KV25 - Valgforbund & Politiske udspil 
BR gruppen har en research periode på et par uger. Herefter kommer deres indstilling til valgforbund. 
Det forlyder, at man på Christiansborg også gerne vil udtrykke en mening om Valgforbund. 
Nicholas udarbejder et udspil til Valgforbund, hvor vores aktuelle politiske kampagner inddrages. 

8. Evt 
a. Dato for møde med Jonathan (kan ikke være på eksisterende bestyrelsesmøde) 
Vi foreslår 13. november 16:30 til 17:30 i Liflandsgade (Peter spørger) 
a. Mulige mødedatoer med BR gruppen (Valgforbund, Politiske udspil, og samarbejde med 

andre partier) 
Torsdag d. 3. oktober eller 10. oktober (16:30 - 18:00) 
Kasper spørger BR gruppen 
a. Arrangement i forbindelse med ekstraordinært Landsmøde: intet. Det lader ikke til at nogen 

fra Bestyrelsen deltager 
  

 


